

Pacific Place “Journey Starts Here” Tourist Promotion Terms and Conditions

1. Promotion Period of “Journey Starts Here” Tourist Promotion (refer as “Promotion” hereafter) is from 30 September 2021 – 30 June 2022 (both dates inclusive).
2. Tourist Shoppers (refer as “Tourists” hereafter) must present valid foreign passport/ travel document, i.e. travel documents other than HKSAR Passport, HKSAR Document of Identity for Visa Purposes and HKSAR Re-entry Permit, and must be aged 18 or above to be eligible to participate in the Promotion.
3. To participate in the Promotion, Tourists are required to register for the Traveller Pass online at <https://tourist.pacificplace.com.hk> and follow “PacificPlaceHK” on Facebook or WeChat.
4. With the consent of the Tourists upon login via Facebook or WeChat during registrations, Swire Properties Management Limited will receive the below information:
 - Facebook login: Facebook Name, Facebook ID and email address
 - WeChat: WeChat Name and WeChat ID
5. Tourists are required to register and complete all mandatory personal data fields in the electronic registration form. The full name used to register must be the same as shown on the travel document. Tourists are responsible for ensuring information they provide is true, complete and accurate. Swire Properties Management Limited reserves the right to disqualify any registered participant without prior notice due to inaccurate or incomplete information.
6. Each Tourist can register for the Traveller Pass ONE time only during the Promotion Period. Duplicate registrations will not be accepted.
7. To activate the Traveller Pass, Tourists must present the original copy of valid foreign passport/travel documents for verification at participating shops upon first usage. Tourists must present their activated Traveller Pass at participating shops to redeem the offers. Participating shops and Swire Properties Management Limited reserve the right to request Tourists to present the relevant travel document for verification purpose.
8. All offers are available on a first-come-first-served basis and while stock lasts.
9. All offers are bound by participating shops’ respective terms and conditions. Please refer to <https://tourist.pacificplace.com.hk> for more details.
10. All offers cannot be transferred, refunded, exchanged for cash or other services and products.
11. Participating shops may reject any refunds for transactions that have already been used to redeem offers.
12. Staff from participating shops in Pacific Place are NOT entitled to participate in this promotion. Sales personnel are not allowed to redeem any offers on behalf of Tourists.
13. Swire Properties Management Limited shall not be responsible for any matters in relation to the quality of the offers.
14. Participation in this promotion is voluntary, and Swire Properties Management Limited shall not be responsible to Tourists or any other party for any disputes, liabilities, loss, damage, claim or cost arising from or caused by this promotion or any of the offers. Swire Properties Management Limited shall not be responsible for any related obligations or costs incurred in the promotion.
15. Participation in the promotion represents the Tourist’s understanding, acceptance, and willingness to comply with the terms and conditions for the promotion and offers. In case of any breach of these terms and conditions, or any dishonest conduct and/or acts of counterfeit activity, Swire Properties Management Limited reserves the sole right to immediately cancel the Tourist’s entitlement to the offers without prior notice.
16. Personal data collected will only be used for Promotion registration and verification purposes, all information will be kept highly confidential. With the consent of the Tourists upon registrations, the contact information will also be used for sending promotional materials and information.
17. Swire Properties Management Limited and participating shops reserve the right to amend any offers or terms and conditions of this promotion without prior notice.
18. In case of any disputes, Swire Properties Management Limited and participating shops reserves the right of final decision on all related matters.
19. In the event of discrepancy or inconsistency between English and Chinese versions of these terms and conditions, the English version shall prevail.

太古廣場「Journey Starts Here」旅客推廣活動條款及細則

1. 「Journey Starts Here」旅客推廣活動（「活動」）的推廣期為2021年9月30日至2022年6月30日（包括首尾兩日）。
2. 旅客必須持有有效旅遊證件，不包括香港特別行政區護照、香港特別行政區簽證身份書或香港特別行政區回港證，並必須年滿18歲或以上方可參與活動。
3. 持有有效旅遊證件之旅客須於<https://tourist.pacificplace.com.hk>登記旅客通行證，並追蹤太古廣場之Facebook或微信賬戶（PacificPlaceHK），方可參與活動。
4. 旅客在登記時使用Facebook或微信登入，代表同意太古地產管理有限公司接收以下資料：
 - 以 Facebook 登入：Facebook 姓名、Facebook 帳號及電郵地址
 - 以微信登入：微信姓名及微信帳號
5. 旅客須於電子報名表格內提供所有必須填寫的個人資料作登記用途，並須確保所有填寫資料均為真實、完整及正確。用作登記之姓名必須跟旅遊證件上顯示之姓名相同。如有不實資料，太古地產管理有限公司有權取消其參加資格而無須事先通知。
6. 每位旅客於推廣期內只限登記活動一次。恕不接受重覆登記。
7. 旅客在第一次使用旅客通行證時，必須親臨參與商戶並出示有效旅遊證件之正本作核實用途，方可啟動旅客通行證。旅客必須親臨參與商戶並出示已啟動之旅客通行證，方可換領禮遇。參與商戶及太古地產管理有限公司有權於換領過程中要求顧客出示相關旅遊證件作核對之用。
8. 所有禮遇以先到先得形式換領，數量有限，換完即止。
9. 所有禮遇受相關條款及細則約束。詳情請參閱<https://tourist.pacificplace.com.hk>。
10. 所有禮遇不可轉移、退款、兌換現金或其他服務或產品。
11. 如交易已用作換領禮遇，參與商戶有權拒絕相關交易之退款。
12. 太古廣場參與商戶之職員不能參加是次活動。銷售人員不得代旅客兌換任何禮遇。
13. 對於禮遇之質量，太古地產管理有限公司無須負上任何責任。
14. 旅客參加本活動純屬自願性質，一切因本活動所構成或引致之爭議、責任、損失、損害、索償或成本概與太古地產管理有限公司無關。太古地產管理有限公司無須就此承擔任何法律責任或賠償。
15. 參加此活動代表旅客明白、接受及願意遵守是次活動之條款及細則。如有任何違反條款及細則之情況，或任何不誠實及/或造假行為，太古地產管理有限公司保留權利立即取消其活動禮遇而不另作通知。
16. 個人資料收集只用作登記及資料核實用途，所有資料會絕對保密。在得到旅客的同意下，聯絡資料亦會用作傳送推廣訊息及資料予旅客。
17. 太古地產管理有限公司及參與商戶有權更改活動禮遇或任何條款及細則而不另作通知。
18. 如有任何爭議，太古地產管理有限公司及參與商戶保留最終決定權。
19. 如本條款及細則之中英文版本有任何差異，一概以英文版本為準。

太古广场「Journey Starts Here」旅客推广活动条款及细则

1. 「Journey Starts Here」旅客推广活动（「活动」）的推广期为2021年9月30日至2022年6月30日（包括首尾两日）。
2. 旅客必须持有有效旅游证件，不包括香港特别行政区护照、香港特别行政区签证身份书或香港特别行政区回港证，并必须年满18岁或以上方可参与活动。
3. 持有有效旅游证件之旅客须于<https://tourist.pacificplace.com.hk>登记旅客通行证，并追踪太古广场之Facebook或微信账户（PacificPlaceHK），方可参与活动。
4. 旅客在登记时使用Facebook或微信登入，代表同意太古地产管理有限公司接收以下资料：
 - 以 Facebook 登入：Facebook 姓名、Facebook 帐号及电邮地址
 - 以微信登入：微信姓名及微信帐号
5. 旅客须于电子报名表格内提供所有必须填写的个人资料作登记用途，并须确保所有填写资料均为真实、完整及正确。用作登记之姓名必须跟旅游证件上显示之姓名相同。如有不实资料，太古地产管理有限公司有权取消其参加资格而无须事先通知。
6. 每位旅客于推广期内只限登记活动一次。恕不接受重覆登记。
7. 旅客在第一次使用旅客通行证时，必须亲临参与商户并出示有效旅游证件之正本作核实用途，方可启动旅客通行证。旅客必须亲临参与商户并出示已启动之旅客通行证，方可换领礼遇。参与商户及太古地产管理有限公司有权于换领过程中要求顾客出示相关旅游证件作核对之用。
8. 所有礼遇以先到先得形式换领，数量有限，换完即止。
9. 所有礼遇受相关条款及细则约束。详情请参阅<https://tourist.pacificplace.com.hk>。
10. 所有礼遇不可转移、退款、兑换现金或其他服务或产品。
11. 如交易已用作换领礼遇，参与商户有权拒绝相关交易之退款。
12. 太古广场参与商户之职员不能参加是次活动。销售人员不得代旅客兑换任何礼遇。
13. 对于礼遇之质量，太古地产管理有限公司无须负上任何责任。
14. 旅客参加本活动纯属自愿性质，一切因本活动所构成或引致之争议、责任、损失、损害、索偿或成本概与太古地产管理有限公司无关。太古地产管理有限公司无须就此承担任何法律责任或赔偿。
15. 参加此活动代表旅客明白、接受及愿意遵守是次活动之条款及细则。如有任何违反条款及细则之情况，或任何不诚实及/或造假行为，太古地产管理有限公司保留权利立即取消其活动礼遇而不另作通知。
16. 个人资料收集只用作登记及资料核实用途，所有资料会绝对保密。在得到旅客的同意下，联络资料亦会用作传送推广讯息及资料予旅客。
17. 太古地产管理有限公司及参与商户有权更改活动礼遇或任何条款及细则而不另作通知。
18. 如有任何争议，太古地产管理有限公司及参与商户保留最终决定权。
19. 如本条款及细则之中英文版本有任何差异，一概以英文版本为准。